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通告編號：2021/22-096 

 

2022年5月4日起恢復面授課堂提醒 

 

本校將於2022年5月4日（星期三）恢復半天面授課堂。根據教育局公告，所有學生必須

接受定期快速抗原檢測，直至另行通知。學校全體教職員及學生每天回校前必須完成一次快

速抗原檢測。測試應在每天早上進行，相關人士在獲得陰性檢測結果後才能回校上班/上課。

2019冠狀病毒病康復者，如已向學校提交有關證明，可於康復日起三個月內獲得豁免。如測

試結果為陽性則不得回校，並應盡快通知學校及留在家中休息，遵從衛生防護中心的指引直

至康復才能回校，學校亦會於24小時內向衛生署申報。 

 

2022年5月4日早上，在允許學生上學前，家長需在學生手冊第24-27頁提供的「通知事項」

填寫「快速抗原檢測陰性結果」或「康服後三個月內」向學校提交學生的檢測結果，並簽署

作實。學校將安排沒有相關簽名紀錄的學生回家進行檢測及獲得家長簽名核實，並盡快回校

上課。當天回校後，每位學生將獲派一份「體溫及快速抗原檢測紀錄表」和二十套快速抗原

檢測試劑盒。由2022年5月5日起，家長應每天記錄子女的體溫及快速抗原檢測結果，並在紀

錄表上簽名，並著學生每天交回班主任檢查。同樣地，如學生未能向學校提交已填妥及簽署

的紀錄表，當天須回家進行檢測。現隨通告附上紀錄表樣本，以供參考。 

 

我們藉此祝願各位及家人一切安好，期待從2022年5月4日能再次親身見到學生們。 

 

敬祝 

安康！ 

 

 

校長 

談國軒 

 

二零二二年四月廿九日 
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Circular No.: 2021/22-096               29 April 2022 

 

Dear Parents, 

 

Reminders for resumption of face-to-face classes starting from 4 May 2022 

 

Half-day face-to-face classes will be resumed on 4 May 2022 (Wednesday).  According to the 

announcements from the Education Bureau (EDB), all students must undergo regular rapid-antigen 

tests (RATs) until further notice.  Every teacher, school staff and student has to complete a RAT 

each day before returning to school. RATs should be conducted in the morning and only persons 

obtaining negative results are allowed to return to the school for work/lessons.  Exemptions are 

granted for those recovered from COVID-19 within 3 months from the date of the recovery.  

Students and staff tested positive should inform the school of their positive results as soon as 

possible, stay at home and follow the instructions issued by the Centre for Health Protection until 

recovery.  The school will report the positive cases to the Department of Health within 24 hours. 

 

On 4 May 2022 morning, parents are required to report to the school the test results of their children 

by writing “Negative RAT result” or “Recovery within 3 months” and sign in the spaces provided 

on Page 24-27 (Statements) of the Student’s Handbooks before allowing them to go to school.  The 

school will arrange for the students without such signed records to go home, undergo the tests and 

get signed approval from their parents.  On returning to school (4 May 2022), each student will be 

distributed with a “Temperature & Rapid Antigen Test Record Sheet” and 20 RAT kits.  From 5 

May 2022 onwards, parents should record their children’s temperature and results of RAT daily and 

sign on the record sheets.  The record sheets should be shown to Class Teachers for checking every 

day.  Again, students should go home to carry out the procedures on any day if the completed 

record sheets cannot be submitted to the school.  A sample of the record sheet is attached with this 

circular for your perusal. 

 

We hope you and your families are keeping well.  We look forward to seeing our students happily 

on campus starting from 4 May 2022.   

 

Thank you for your attention! 

 

 

Yours sincerely, 

 

 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 

 

 

 

 



 

 Sample 

Cognitio College (Kowloon) 

Temperature and Rapid Antigen Test Record Sheet 

(Monthly record, can be attached to the student handbook) 

1. Parents/Guardians should take their children’s temperature before going to school every day. For normal 

body temperature range, please refer to the “Reference Range for Temperature Screening” in the 

“Guidance Note on Monitoring of Body Temperature” by the Centre for Health Protection. Please 

browse https://www.chp.gov.hk/files/pdf/guidance_note_on_monitoring_of_body_temperature.pdf When 

the student has fever, he/she must not attend school and should consult a doctor promptly, apply for sick 

leave, stay at home and take rest. 

2. Parents/guardians have to assist their children to complete a Rapid Antigen Test every day in the 

morning.  Students can only return to school after getting negative results. If tested positive, they must 

not go to school but should inform their schools of their positive results as soon as possible and stay at 

home. They should also report to the Department of Health as soon as possible within 24 hours via the 

“Declaration System for individuals tested positive for COVID-19 using Rapid Antigen Test” 

(https://www.chp.gov.hk/ratp/#). 

3. Parents/Guardians should record their children’s temperature and results of RAT daily, and sign on the 

record sheet.  The record sheet should be returned to school staff/class teacher for checking. 

Name of student :   Class :   Class no. :   Month : ____ 

Date 
Time for taking 

temperature 
Temperature 

Rapid Antigen Test with 

a negative result 

( ✓ for negative result; 

* for recovery within 3 

months) 

Signature of 

Parent/Guardian 

           A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

  A.M. / P.M. ℉/℃             

 

https://www.chp.gov.hk/files/pdf/guidance_note_on_monitoring_of_body_temperature.pdf

